
Het vaste gezichtenbeleid is heel belangrijk voor de baby's. En ook ouders die voor het eerst hun kind 
naar een kdv brengen moeten juist door de geruststelling van een bekend gezicht hun kindje 
makkelijk weg kunnen brengen. Door steeds een ander gezicht te zien zal de hechting met de pm-er  
niet goed worden opgebouwd. Ouders zullen minder prettig hun kind wegbrengen.


